



For the **Love**
of **Creation**



Pour l'**amour**
de la **création**

A faith-based initiative for climate justice
Une Initiative des communautés de foi pour la justice climatique



For the **Love**
of **Creation**

PRESENTS

FALL SYMPOSIUM

A full-day virtual gathering to advance
For the Love of Creation's action on climate justice.

Join us at the Fall Symposium!

Saturday, October 30
11 am - 5 pm EST

Join us for the 2021 Fall Symposium! This gathering will mark a key moment in our journey, in Canada's climate plan, and in global climate action as we engage with COP 26.

We will launch *A Letter of the Faithful regarding Creation, Climate, and Justice* and hear the reflections from this collective process for theological reflection on climate change. Participants will also learn how FLC's

Rejoignez-nous au Symposium d'automne!

samedi le 30 octobre
11h00-17h00 HNE

Joignez-vous à nous pour le Symposium d'automne 2021! Ce rassemblement marquera un moment clé dans notre parcours, dans le plan climatique du Canada et dans l'action climatique mondiale alors que nous nous engageons dans la COP 26.

Nous lancerons *La lettre des fidèles concernant la création, le climat et la justice* et écouterons les réflexions issues de ce processus collectif de

advocacy goals are evolving, engage in local networking for climate action, and more.

The event brings together an exciting line up of faith leaders, theologians, policy experts, and climate organizers. See [list of speakers and agenda overview](#).

Event fees have been set to help cover the costs of this event (Student = \$5; Non-Student = \$10). Please note that there is a barrier-free option (\$0).

If you have any questions about this event, please email flc.pac@gmail.com. See you all on Saturday, October 30!

réflexion théologique sur le changement climatique. Les participants apprendront également comment les objectifs de plaidoyer du FLC évoluent, s'engageront dans un réseau local pour l'action climatique, et plus encore.

L'événement rassemble un groupe passionnant de leaders religieux, de théologiens, d'experts en politique et d'organisateur pour le climat. Voir la [liste des intervenants et l'aperçu du programme](#).

Veillez noter, cet événement est organisé en anglais mais le groupe de travail de PAC discute d'un événement parallèle en français. La date de cet événement n'est pas encore fixée mais des mises à jour seront communiquées dès qu'elles seront confirmées. Restez à l'écoute!

Register Now! | S'inscrivez-vous



Virtual Ecumenical Delegation to COP26

As churches working together in Canada under the banner of For the Love of Creation, COP26 presents a significant moment for us to engage collectively on the international stage.

A joint ecumenical delegation of The United Church of Canada and For the Love of Creation will virtually attend [COP26, the UN Conference on Climate Change](#) being held October 31 – November 12, 2021 in

Délégation œcuménique de la COP 26

En tant qu'Églises travaillant ensemble au Canada sous la bannière de Pour l'amour de la création, la COP26 représente un moment important pour nous engager collectivement sur la scène internationale.

Une délégation œcuménique conjointe de l'Église Unie du Canada et de PAC assistera virtuellement à la [COP26, la Conférence des Nations Unies](#) sur le changement

Glasgow, Scotland.

Eight delegates have been selected from across the country. They are all affiliated with at least one For the Love of Creation denomination or organization. Some are justice staff, others are volunteers, and one is an ordained priest. They share a deep commitment to climate justice and bring with them a diverse range of knowledge, skills, and experiences including Indigenous perspectives and an understanding of the Global South.

Delegation members (pictured above - clockwise starting at the top left):

- Sabrina Chiefari, Sisters of St. Joseph of Toronto, Toronto, ON
- Stephanie Stringer, Development and Peace and the Anglican Church of Canada, Montreal, QC
- Darlene O'Leary, Sisters of St. Martha of Antigonish, Antigonish, NS
- Janet Gray, The United Church of Canada and KAIROS, Victoria, BC
- Tony Snow, The United Church of Canada, Calgary, AB
- Rev. Alecia Greenfield, Anglican Church of Canada, Vancouver, BC
- Nelson Lee, Mennonite Central Committee, Vancouver, BC,
- Karri Munn-Venn, Citizens for Public Justice, Luskville, QC

climatique qui se tiendra du 31 octobre au 12 novembre 2021 à Glasgow, en Écosse.

Huit délégués ont été sélectionnés à travers le pays. Ils sont tous affiliés à au moins une dénomination ou organisation de PAC. Certains sont des employés de la justice, d'autres sont des bénévoles, et l'un d'entre eux est un prêtre ordonné. Ils partagent un engagement profond envers la justice climatique et apportent avec eux une gamme variée de connaissances, de compétences et d'expériences, y compris des perspectives indigènes et une compréhension du Sud global.

Membres de la délégation (photo ci-dessus - à partir du coin supérieur gauche) :

- Sabrina Chiefari, Sœurs de Saint-Joseph de Toronto, Toronto, ON
- Stephanie Stringer, Développement et Paix et l'Église anglicane du Canada, Montréal, QC
- Darlene O'Leary, Sœurs de Sainte-Marthe d'Antigonish, Antigonish, NS
- Janet Gray, Église unie du Canada et KAIROS, Victoria, C.-B.
- Tony Snow, Église unie du Canada, Calgary, AB
- Révérende Alecia Greenfield, Église anglicane du Canada, Vancouver, BC
- Nelson Lee, Comité central mennonite, Vancouver, BC,

- Karri Munn-Venn, Citoyens pour une justice publique, Lusville, QC

Delegates have the unique opportunity to follow the negotiations, connect with national and international climate justice advocates, engage with Canadian officials, and share their experiences with the broad, cross-Canada network of churches and faith-based organizations affiliated with For the Love of Creation. Some of the delegation will be able to access accredited spaces and some will access numerous publicly available COP26 programs. Participation in the accredited spaces is facilitated through The United Church of Canada's accreditation. All will work together to meet the goals of the delegation.

Be sure to follow the delegation's activities at COP26 by following #FLCCOP26, #UCCanCOP26 on [Facebook](#) and Instagram. Updates and stories and calls to action from the delegation will be posted as they share their virtual experience of this international gathering.

Les délégués ont l'occasion unique de suivre les négociations, d'entrer en contact avec des défenseurs nationaux et internationaux de la justice climatique, de s'entretenir avec des représentants canadiens et de partager leurs expériences avec le vaste réseau pancanadien d'églises et d'organisations confessionnelles affiliées à PAC. Certains membres de la délégation pourront accéder aux espaces accrédités et d'autres aux nombreux programmes de la COP26 accessibles au public. La participation aux espaces accrédités est facilitée par l'accréditation de l'Église Unie du Canada. Tous travailleront ensemble pour atteindre les objectifs de la délégation.

Ne manquez pas de suivre les activités de la délégation à la COP26 en suivant #FLCCOP26, #UCCanCOP26 sur [Facebook](#) et Instagram. Des mises à jour, des récits et des appels à l'action de la délégation seront publiés à mesure qu'ils partageront leur expérience virtuelle de ce rassemblement international.



End of The Line: The Women of Standing Rock - Screening and Panel Discussion

Date: November 3, 2021

Time: 5 pm PT, 6 pm MT, 7 pm CT, 8 pm ET, 9 pm AT

Location: Zoom

[REGISTER NOW!](#)

Join us for a film screening of ***End of the Line: The Women of Standing Rock*** followed by a panel discussion with Indigenous women, a practitioner and activist of water protection and a water protector who attended the protests at Standing Rock.

End of the Line follows a group of Indigenous women risking their lives to stop the Dakota Access oil pipeline. The construction project desecrated their ancient burial and

End of The Line: Les femmes de Standing Rock - Projection et discussion

Date: le 3 novembre 2021

Heure: 17 h PT, 18 h MT, 19 h CT, 20 h ET, 21 h AT

Lieu: Zoom

[INSCRIVEZ-VOUS!](#)

Rejoignez-nous pour la projection du film ***End of the Line: Les femmes de Standing Rock***, suivie d'une discussion avec des femmes autochtones, un praticien et un militant de la protection de l'eau et un protecteur de l'eau qui a participé aux manifestations de Standing Rock.

End of the Line suit un groupe de femmes indigènes qui risquent leur vie pour arrêter l'oléoduc Dakota Access. Le projet de construction a profané leurs anciens sites de

prayer sites and threatened their land, water, and very existence. In the process, they face the personal costs of leadership, as their own lives and identities are transformed by one of the great political and cultural events of the early 21st century.

This event takes place during the COP26 UN Conference on Climate Change as a way to learn more about climate justice. Presented by [Chinook Winds Region Indigenous Ministry](#), Urban Indigenous Circle, For The Love of Creation, [Calgary Climate Hub](#), [Green Exodus](#) and Hillhurst United Church's Right Relations Group.

A Zoom link will be sent to you after registration.

sépulture et de prière et menacé leurs terres, leur eau et leur existence même. Dans le processus, elles font face aux coûts personnels du leadership, alors que leurs propres vies et identités sont transformées par l'un des grands événements politiques et culturels du début du 21e siècle.

Cet événement se déroule pendant la Conférence des Nations Unies sur le changement climatique COP26 et permet d'en apprendre davantage sur la justice climatique. Présenté par le [Chinook Winds Region Indigenous Ministry](#), Urban Indigenous Circle, Pour l'amour de la Création, [Calgary Climate Hub](#), [Green Exodus](#) et le groupe de bonnes relations de l'Église unie Hillhurst.

Un lien Zoom vous sera envoyé après votre inscription.

Register | Inscrivez-vous



**Fall 2021 Advocacy
Webinar Series**

**Série de webinaires de
plaidoyer 2021**

In case you missed it, [recordings from the FLC Fall Advocacy Webinar Series](#) are now available on our website.

Learn more about recent progress on the FLC advocacy priorities from policy experts and what we need the federal government to do next to advance climate justice.

Au cas où vous l'auriez manqué, les [enregistrements de la Série de webinaires de plaidoyer](#) (en anglais) sont désormais disponibles.

Apprenez-en davantage sur les progrès récents concernant les priorités de plaidoyer de PAC auprès d'experts en politique et ce que le gouvernement fédéral doit faire ensuite pour faire avancer la justice climatique.

See Recordings | Regardez les enregistrements



Copyright © 2020 For the Love of Creation, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

This email was sent to <<Email Address/Courriel>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

For the Love of Creation · 80 Hayden Street, Suite 400 · Toronto, ON M4Y 3G2 · Canada

